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Zápisnica zo zasadnutia  

komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej Mestské zastupiteľstva v Rožňave  

zo dňa 19.10.2020 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny     
 

Rokovanie komisie otvoril predseda komisie, Mgr. Kemény. Predložil program rokovania:  
 

 Program predkladateľ  
 

1. 
 

Informatívna správa o predložení Žiadosti  o poskytnutie grantu na 

projekt – Multifunkčná športovo- kultúrna hala Rožňava  
Bc. Romina Gyüréková 

 

2. 
 

Bytová agenda  

- materiály v zmysle VZN o podmienkach prideľovania bytov 

- žiadosť o výmenu bytov  

Mgr. Ľudmila Černická  

3.  Plnenie uznesení komisie  Mgr. Ľudmila Černická  

4. Rôzne     
 

 Záver  
 

Hlasovanie za program:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za Neprítomný Za Za  Neprítomný  Za  Neprítomná Za Za  

 

    

bod č. 1 
Informatívna správa o predložení Žiadosti  o poskytnutie grantu na projekt – 

Multifunkčná športovo- kultúrna hala Rožňava  
 

Materiál vypracovala Romina Gyüréková.  

 

Úrad vlády SR zverejnil výzvu prostredníctvom Nórskych grantov na predkladanie žiadostí 

o projekt Miestny rozvoj, znižovanie chudoby a inklúzia Rómov, kód výzvy LDI02. Oprávnenými 

žiadateľmi sú aj obce/mestá.  Mesto Rožňava sa do tejto výzvy má v pláne zapojiť s projektom: 

„Multifunkčná športovo- kultúrna hala Rožňava “. Cieľom zrealizovania tohto projektu je 

podpora intervencií na úrovni komunity priamo prospešných marginalizovaným rómskym 

komunitám prostredníctvom integrovaného prístupu, t. j. prepojením viacerých intervencií na 

zlepšenie ich postavenia a príležitostí v oblasti vzdelávania, zamestnanosti, zdravia, bývania alebo 

nediskriminácie. Očakáva sa tiež, že miera akceptácie rómskej menšiny sa zvýši na miestnej 

úrovni, okrem iného prostredníctvom realizácie aktivít na preklenutie rozdielov. Aktivity na 

preklenutie rozdielov sa považujú aktivity, na ktorých sa spoločne podieľajú ako Rómovia, tak aj 

nerómovia, pomáhajúce znižovať rozdiely medzi majoritou a Rómami. Oprávnenými výdavkami 

sú aj náklady na budovanie infraštruktúry, v rámci ktorých plánuje mesto Rožňava zrekonštruovať 

Zimný štadión v Rožňave. V rámci rekonštrukcie sa vytvoria učebne, ktoré budú slúžiť na aktivity 

súvisiace so zamestnaním (kurzy výroby, školenia), aktivity súvisiace so vzdelaním ( vyučovacie 

predmety po škole, krúžky, kurzy IT- IKT učebňa pre vzdelávanie),opláštenie existujúceho 

zimného štadióna, výstavba šatní v priestore haly, realizácia vzduchotechnického zariadenia do 

multifunkčnej haly a stavebné úpravy. Zrealizovaním tohto projektu sa skvalitní, zlepší, zefektívni 

a posilní sociálna a hospodárska súdržnosť, zlepší sa sociálna inklúzia marginalizovaných 

rómskych komunít a zvýšia sa kapacity organizácií pôsobiacich v oblasti sociálnej inklúzie 

marginalizovaných rómskych komunít.  Minimálna výška grantu je 200 000 €, maximálna výška 

grantu je 1 000 000 €, spolufinancovanie 0 €. 
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Diskusia:  

 

Vaško: Pozitívne hodnotí rekonštrukciu zimného štadióna, je potrebná, no vyjadril  pochybnosti, 

či je to priechodné z tejto výzvy. Informoval sa o výške rekonštrukcie.  

Kónya: Je potrebné v projekte myslieť na podstatu cieľu.  

Kemény: Je predseda hokejového klubu už niekoľko rokov. Situácia v športe v súčasnosti nie je 

priaznivá. Aj v minulosti podporoval myšlienku mať vyhovujúci zimný štadión, aby sa hokej 

mohol hrať aspoň 6 mesiacov v roku. Začalo sa postupne s opravami (vyriešil sa únik čpavku, 

osadili sa zánovné mantinely). Aj keď niekedy je efektívnejšie vybudovať niečo nové ako 

opravovať staré, bude túto myšlienku podporovať.     

 

Uznesenie č. 1/10/2020: Komisia odporúča predložiť žiadosť o poskytnutie grantu vo výzve 

s kódom LDI02 pre projekt s názvom „Multifunkčná športovo-kultúrna hala Rožňava“. 
 

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za Za  Za Za  Neprítomný Za  Neprítomná  Za Za  

 

 

bod č. 2 Bytová agenda   
 

Informácie o žiadostiach, ich riešení, voľných bytoch, výpovediach z nájmu a pridelených bytoch 

za obdobie od 1.9.2020 do 30.9.2020.  
 

Uznesenie č. 2/10/2020: Komisia berie informáciu v bytovej oblasti  na vedomie a súhlasí 

s postupom. 

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za Za Za Za  Neprítomný  Za  Neprítomná  Za Za  

 

Žiadosť o vzájomnú výmenu bytov.  Nájomníčka 1-izbového bytu Družba I.  Veronika 

Šmelková a nájomca 3-izbového bytu Družba VI. René Vais sa dohodli na vzájomnej výmene 

bytov. V zmysle VZN sú splnené podmienky na udelenie súhlasu s výmenou bytov.  
 

Uznesenie č. 3/10/2020: Komisia odporúča udeliť súhlas s výmenou bytu podľa § 715 

Občianskeho zákonníka  pre Veroniku Šmelkovú, nájomníčku 1 izbového bytu Družba I. 

a Reného Vaisa, nájomcu 3-izbového bytu Družba VI.  

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za Za Za Za  Neprítomný  Za  Neprítomná  Za Za  

    

 

bod č. 3 Plnenie uznesení  
Tajomníčka komisie informovala o plnení uznesení komisie zo dňa 7.9.2020.  

 

Uznesenie č. 4/10/2020: Komisia berie informáciu na vedomie. 

 



3 
 

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. 

Zoltán 

Kónya 

Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. 

Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za Za Za Za  Neprítomný Za  Neprítomná Za Za  

 
   

bod č. 4 Rôzne 
 

a) P. Kemény sa informoval ohľadom postupnej rekonštrukcie malometrážnych bytov.  

Odpoveď: Je vypísaná výzva  na zákazku „Výmena vchodových dverí s príslušenstvom na 

bytových domoch na ul. Jovickej v Rožňave“ s lehotou predkladania ponúk do 23.10.2020.   
 

b) P. Kemény sa informoval o súčasnej činnosti Denného a Komunitného centra v Rožňave.  

Odpoveď: Centrá sú otvorené, činnosť prebieha za dodržania hygienických opatrení 

(obmedzený počet, rúška, odstup, ruky, dezinfekcia), veľké akcie sú zrušené.  
 

c) P. Kemény sa informoval, ako sú riešení bezdomovci počas zimného obdobia.   

Odpoveď: Možnosti ubytovania  počas zimného obdobia sú v Diecéznej charite. 

V súčasnosti sú ľudia bez prístrešia vyhľadávaní, lebo z dôvodu pandémie nebude možné 

prísť do zariadenia bez pobytu v karanténnom stredisku. Mesto nemá a ani sa neuvažuje 

o zriadení karanténnej stanice (táto povinnosť je pre mestá nad 20 tis. obyvateľov).  Odbor 

vidí v tomto problém aj preto navrhoval riešiť napr. s vojskom, nejaké dočasné riešenie 

(vojenské stany).     
 

d) P.  Kemény informoval o participatívnom rozpočte a  zasadaní výboru, ktorého je 

predsedom. V tomto roku nie všetky podporené projekty  budú ukončené z dôvodu 

pandémie. Priblížil realizáciu niektorých projektov (komunitná záhrada, vchod do Strážnej 

veže, parčík na sídlisku Juh, ihrisko na Šafárikovej ul.)   Prostriedky na roky 2021-2022 sa 

navrhujú na tému „Verejné priestranstvá“. Obyvatelia sa môžu uchádzať o prostriedky na 

zveľadenie priestranstiev v ich okolí.   
 

e) P. Beke sa informoval, ako je to s chovom zvierat (mačiek) v malometrážnych bytoch, lebo 

jedna pani tam chová viac mačiek a šíri sa zápach.  

Odpoveď: Chov zvierat v byte nie je zakázaný. Ak by sme disponovali informáciou, o koho 

konkrétne ide, mohol by byť vykonaný pohovor. Výpoveď z byty by mohla byť daná len 

v prípade, že by bolo dokázané sústavné narúšanie pokojného bývania ostatných nájomcov.  
 

f) P. Simon sa informoval, ako bude samospráva   zapojená do celoplošného testovania. 

Odpoveď: K tejto otázke zatiaľ nemáme informácie.    
 

 
Záver   
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisie. Ďalšie zasadanie by sa 

podľa harmonogramu malo uskutočniť 30.11.2020.  

 

 

 

 

Mgr. Dionýz Kemény         
predseda komisie                                                           

Zapísala: Ľudmila Černická  


